
TO THE HONOURABLE THE LEGISLATIVE ASSEMBLY OF MANITOBA: 
 
 Your Standing Committee on LAW AMENDMENTS presents the following as 
its Fifth Report. 
 

Your Committee met on Wednesday, July 19, 2000 at 10:00 a.m. in Room 255 of the 
Legislative Building to consider Bills referred. 
 

Your Committee heard representation on Bills as follows: 
 

Bill (No. 32) – The Victims' Rights Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur les droits 
des victimes 

 
Ken Mandziuk   Manitoba Association of Rights and Liberties 

 
Bill (No. 33) – The Highway Traffic Amendment and Consequential Amendments 
Act/Loi modifiant le Code de la route et modifications corrélatives 
 

Josh Weinstein   Manitoba Association of Rights and Liberties 
 

Your Committee has considered: 
 
(No. 8) – The Enforcement of Judgments Conventions and Consequential Amendments 
Act/Loi sur les conventions relatives à l'exécution des jugements et modifications 
corrélatives 

 
(No. 10) – The Cooperatives Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur les coopératives 

 
(No. 24) – The Personal Property Security Amendment and Various Acts Amendment 
Act/Loi modifiant la Loi sur les sûretés relatives aux biens personnels et d'autres 
dispositions législatives 

 
(No. 39) – The Insurance Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur les assurances 

 
(No. 40) – The Business Names Registration Amendment, Corporations Amendment and 
Partnership Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur l'enregistrement des noms 
commerciaux, la Loi sur les corporations et la Loi sur les sociétés en nom collectif 

 
and has agreed to report the same without amendment. 

 
Your Committee has also considered: 

 
(No. 22) – The Court of Queen's Bench Surrogate Practice Amendment Act/Loi 
modifiant la Loi sur la pratique relative aux successions devant la Cour du Banc de la 
Reine 

 
and has agreed to report the same without amendment, on division. 

 
Your Committee agreed not to complete clause by clause consideration of: 

 
(No. 32) – The Victims' Rights Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur les droits des 
victimes 

 
(No. 33) – The Highway Traffic Amendment and Consequential Amendments Act/Loi 
modifiant le Code de la route et modifications corrélatives 
 

but to defer such consideration to a future meeting of the Committee. 
 
      All of which is respectfully submitted, 
 
 
      _______________________________ 
      Mr. MARTINDALE, Chairperson 
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